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取回实物股票取回实物股票取回实物股票取回实物股票授权书授权书授权书授权书 

Authorization Letter for Collecting Physical Scrip 

 

致︰ 时富证券有限公司 

To︰ Celestial Securities Limited 

 

本人/吾等 为时富证券有限公司客户，现授权                          护照/香港身份证号码  

          ，代表 本人/吾等 向贵公司取回下列股份实物。此下列股份实物是 本人/吾等 向贵公司申请

在 本人/吾等 的户口内提取或将下列股份实物转入 本人/吾等 之股东名册下，本人/吾等 明白下列股份实物是以 

本人/吾等 之名称登记或以香港中央结算代理人有限公司登记，倘若下列股份实物被该                       

取回后而导致下列股份实物有任何遗失、盗用、毁坏或将下列股份实物转入 非本人非本人非本人非本人////吾等吾等吾等吾等    之股东名册下，贵公司

无须负上任何责任，本人/吾等 明白及接受上述的风险。 

 

I/We, being a customer of Celestial Securities Limited, hereby authorize and appoint 

(Name)                              , holder of Passport / Hong Kong Identity Card No.                     , to 

collect from your company on my behalf the following physical scrip(s) which I/we have instructed your company to withdraw 

from my/our name. I/We understand that the following physical scrip(s) is/are registered under my/our name or under the name of 

HKSCC Nominees Limited. I/We understand and accept the risk that should there be any loss of misappropriation or damage of 

the physical scrip(s) of should the physical scrip(s) be registered under another person's nameanother person's nameanother person's nameanother person's name after collected by the 

said                               , your company should not be held liable or responsible and is free from any 

liabilities whatsoever. 

股票代股票代股票代股票代码码码码 Stock CodeStock CodeStock CodeStock Code    股票名称股票名称股票名称股票名称 Stock NameStock NameStock NameStock Name    股份数股份数股份数股份数目目目目 Number of SharesNumber of SharesNumber of SharesNumber of Shares    

   

   

   

   

本人/吾等 向贵公司承担及赔偿贵公司一切因此授权而引致之任何损失、索赔声明、法律诉讼费用或损害。 

I/We hereby agree to keep your fully indemnified from and against any loss, claims, demands, proceedings cost of damages whatsoever caused 

by or arising from this authorization.  

 

Client Signature 客户签署: ___________________ 

Client Name  客户名称: ___________________ 

Account No.  户口号码: ___________________   

Contact No.  联系电话: ___________________ 

 

备注: 请删除不适用者  

Note: Please delete as appropriate                                       

FOR OFFICIAL USE 
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HANDLED BY :  
 

SIGNATURE 
VERIFIED BY : 

 
 

APPROVED BY :  
 

Date  日期日期日期日期    :___________________________:___________________________:___________________________:___________________________ 


